
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 16. januar 2020

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål J

I artiklen ”Minister kræver reformsvar” fra Frederiksborg Amts Avis den 16. januar 2020

citeres ministeren for på Facebook at have udtalt om den planlagte udfasning af pensio-

nistkortet, at ”... det skal gøres rimeligt, når der sker takstændringer”. Vil ministeren i for-

længelse af denne udtalelse redegøre for, hvordan ministeren definerer en ”rimelig takst-

ændring”? Vil ministeren desuden redegøre for, hvad ministeren har gjort for at gøre det

”rimeligt, når der sker takstændringer”, om ministeren agter at tage yderligere initiativer

for at sikre rimelige takstændringer for gruppen af pensionister i hovedstadsområdet, og

hvilke konkrete initiativer der i givet fald er tale om?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Andersen (V).

På udvalgets vegne

Jeppe Bruus

formand
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